
                   

Referat fra: Generalforsamling 2024 

Generalforsamlingen blev afholdt onsdag d. 21. februar 2024 kl. 19.00 i Mødelokale 1 på Lyngby Stadion 

1. Valg af dirigent. 

Eva Kartholm blev valgt som dirigent. 

Dirigenten konstaterede at generalforsamlingen var beslutningsdygtig, idet den var indkaldt med mindst én 

uges varsel, som det skal ske i henhold til vedtægterne. 

2. Valg af referent. 
Brian Mühldorff blev valgt som referent.  
 
3. Godkendelse af dagsorden. 
Dagsordenen blev godkendt uden bemærkninger. 
- 4 medlemmer krævede skriftlig afstemning omkring punkter vedrørende personspørgsmål – dirigenten 

tog forespørgslen til efterretning. Dirigenten foreslog John Merland og Martin Berg som 
stemmetællere, og de blev valgt uden modkandidater.  

 
Til stede ved generalforsamlingen der i alt 30 stemmeberettigede. 
 
4. Formandensberetning. 
Formand Morten Fullerton gennemgik sin beretning. Beretningen kan findes på klubbens hjemmeside via 
dette link. 
 
Hovedbudskaber: 
- LBL’s økonomi ser fornuftig ud, som konsekvens af stram økonomisk styring, samt en mindre stigning i 

antallet af medlemmer 
- Prisen på materialer til eks. skiver er dog steget markant i 2023 (35%) 
- Stor tak til alle frivillige der gør en stor indsats (trænere, bestyrelse, indsats ifm. Afholdelse af stævner 

samt arbejdskraft til vedligeholdelse af klubbens udstyr) 
- På den sportslige front har 2023 været et godt år – LBL har produceret: 

o 2 verdensmestre 
o 2 verdensrekorder 
o 2 nordiske mestre 
o 20 Danmarksmestre 
o 6 skytter på landsholdet 
o 4 talentholdsskytter 
o Vindere af World cup-finalen samt Las Vegas Shoot 

- Stor hjælp fra Lyngby Idrætsby – husk at respektere halinspektørenes anvisninger 
- Der er behov for frivillige kræfter til at drive opgaverne i klubben – herunder: 

o Vedligeholdelse af materiel 
o Stævnekoordinering 
o Afholdelse af arrangementer 
o Flytning af skiver i Sibirien 

- Vi er en klub med mange interesser – bestyrelsen foreslår derfor at etablere 3-4 klubaftener der 
afholdes i 2024 for at sikre dialogen på tværs af discipliner. 

- Behov for en aktiv bestyrelse – og bestyrelsesmedlemmer der tager ansvar – derfor opfordres 
kandidater til bestyrelsen at gøre sig klar på at tage et ansvar, og løfte opgaver 

 
I forlængelse af formandens beretning var der dialog om beretningen – i den forbindelse blev der stillet en 
række spørgsmål: 

https://bueskydning.dk/cms/clubbueskydning/ClubBoard/files/Generalforsamling/2023/Formandens%20beretning%202023.pdf


• Q: Vil stadion reetablere hegnet ind mod naboer til Sibirien? 

• A: Ja – er i dialog med stadion om etablering  

• Q: Hvorfor ønsker I at minimere antallet af medlemmer i bestyrelsen? 

• A: Det er vigtigere at bestyrelsen består af aktive medlemmer, fremfor at den ‘fyldes’ op for at opfylde 
et forældet formkrav (dette er også forslaget ændret i de reviderede vedtægter). 

 
I forlængelse heraf blev formandens beretning godkendt ved akklamation. 
 
5. Revideret regnskab til godkendelse. 
Regnskabet for 2023 blev præsenteret af klubbens kasserer Nikolaj Mårtensson. Regnskabet findes på 
klubbens hjemmeside på følgende link. 
 
Regnskabet blev forud for generalforsamlingen underskrevet af revisor. 
Regnskabet for 2023 blev godkendt ved skriftlig afstemning med 30 stemmer for. 
 
6. Budgetforslag for 2024 til godkendelse. 
Budgettet for 2024 blev præsenteret af Kasserer Nikolaj Mårtensson. Link til budgetforslag findes her. 
 
Efter præsentation af regnskabet blev der stillet spørgsmål til specifikke poster, herunder allokeringen af 
midler til træneruddannelse. Tilbagemeldingen fra bestyrelsen var, at trænergruppen i høj grad selv 
vurderer behovet for formel træneruddannelse og i forlængelse ansøger om midlerne i budgettet. 
 
Budgettet for 2024 blev, i forlængelse heraf, godkendt ved akklamation 
 
7. Valg til bestyrelsen 
På valg til bestyrelsen  
 
• Brian Mühldorff, Næstformand - genopstiller 
• Lars Andersen – genopstiller ikke 
• Nikolaj Mårtensson, Kasserer – genopstiller 
• Henrik Poulsen – genopstiller ikke 
• Bjørn Christoffersen – genopstiller ikke 
 
Følgende personer er valgt ind i bestyrelsen ved skriftlig afstemning: 
 
• Brian Mühldorff, Næstformand 
• Nikolaj Mårtensson, Kasserer 
• Bettina Herman 
• Zia Jørgensen 
 
Følgende personer er valgt ind i bestyrelsen, som suppleanter, ved skriftlig afstemning: 

 
• Aleksis Carlander 
• Thomas Rasmussen 
 
8. Valg af revisor og revisorsuppleant 
Eva Kartholm var indstillet af bestyrelsen som revisor og blev valgt ved akklamation. 
Generalforsamlingen valgte at frafalde ønsket om en suppleant. 
 
9. Behandling af indkomne forslag 
9.1 Forslag til vedtægtsændringer (forslag til afstemning) 
LBL’s bestyrelse havde i forlængelse af generalforsamling 2023 igangsat et arbejde med at revidere 
klubbens vedtægter. En arbejdsgruppe bestående af medlemmer på tværs af alder og discipliner fra LBL 
havde udarbejdet et oplæg som var præsenteret forud for generalforsamlingen. De opdaterede vedtægter 
blev, på vegne af arbejdsgruppen, motiveret af Brian Mühldorff. 
 

https://bueskydning.dk/cms/clubbueskydning/ClubBoard/files/Generalforsamling/2023/Regnskabsopstilling%202023.pdf
https://bueskydning.dk/cms/clubbueskydning/ClubBoard/files/Generalforsamling/2023/GF%20budget%202024.pdf


I forlængelse af en kortere dialog blev forslaget bragt til skriftlig afstemning med 27 stemmer for, 2 i mod 
og 1 blank. Forslaget krævede 2/3 flertal, og dermed 20 stemmer for vedtagelse – forslaget er dermed 
godkendt. 
 
Forslaget kan ses her. 
 
9.1.a Forslag til at forretningsorden (forslag til orientering) 
I forlængelse af de reviderede vedtægter blev et eksempel på en forretningsorden præsenteret. 
Ambitionen med en forretningsorden er at den kan være retningssættende for bestyrelsens arbejde, og 
således en operationalisering af klubbens vedtægter, som fortolket af den siddende bestyrelse. 
 
Oplægget kan ses her. 
 
9.2 Forslag vedr. placering af skydelinje 
 
Baseret på indkommet forslag fra Henning Clausen, var der dialog på generalforsamlingen vedr. placering af 
skydelinje. Forslaget blev bragt til afstemning med 10 stemmer for, 20 i mod. Forslaget krævede simpelt 
flertal, og dermed 15 stemmer for vedtagelse – forslaget faldt. 
 
Forslaget kan ses her. 
 
10. Eventuelt 
Dialog i plenum omkring faciliteter omkring Sibirien (voldene) samt diverse samarbejde med stadion. 
 
 
 
Den 4. marts 2024 

 
 
 
 

Eva Kartholm, dirigent 

https://bueskydning.dk/cms/clubbueskydning/ClubBoard/files/Generalforsamling/2023/LBL_vedtaegter_godkendt_generalforsamling_2024.pdf
https://bueskydning.dk/cms/clubbueskydning/ClubBoard/files/Generalforsamling/2023/FINAL_LBL%20Forretningsorden_godkendt.pdf
https://bueskydning.dk/cms/clubbueskydning/ClubBoard/files/Generalforsamling/2023/Forslag%20vedr%C3%B8rende%20sikkerhed%20pa%CC%8A%20banen.pdf

